
Rada Gminy Łęka Opatowska 

Protokół nr VIII/2019 

VIII Sesja w dniu 17 kwietnia 2019  

Obrady rozpoczęto 17 kwietnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:11 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Ósme posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 17 kwietnia 2019 roku o godz. 10:00 otworzył 

Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Tomasz  

Jerczyński, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- podinspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych – Marcin Sarnowski,  

- informatyk – Przemysław Mrózek,          



oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 

niniejszego  protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2019-2039, 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 

4) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego  

w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Dolina Prosny na terenie 

województwa wielkopolskiego, 

5) regulaminu utrzymania porządku i czystości w Gminie Łęka Opatowska, 

6) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łęka Opatowska 

na dofinansowanie wymiany pozaklasowych źródeł ogrzewania na źródła 

ekologiczne. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag do porządku obrad poddano go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z VII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od  27.03.2019 r. do 17.04.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady który spytał o spotkanie w sprawie wozu 

strażackiego w Łęce Opatowskiej czy dotyczyło zakupu nowego czy remontu obecnego, co 

jest na stanie.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż spotkanie dotyczyło wozu, który uczestniczył w ćwiczeniach i 

który uległ małej awarii. Jest już prawie wszystko naprawione i działa. 

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który spytał o planowaną budowę drogi S11 czy 

zapadły jakieś decyzje? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż na tę chwilę z informacji jakie posiada nie ma innych aniżeli 

tych, które na bieżąco przedstawiał. Jedyną dodatkową informacją była kwestia projektu, 

który został przekazany pod dyskusję odnośnie dodatkowego zjazdu w kontekście zapytania 

do zarządcy – Powiatowego Zarządu Dróg. Po rozmowie z P. Starostą jak na tą propozycję się 

zapatruję nie był jeszcze w stanie na tamtą chwilę odpowiedzieć ale był świadomy tego, iż 

jakakolwiek deklaracja ze strony powiatu będzie się wiązać z wydatkami a wolnych środków 

w budżecie powiatu na tą chwilę nie posiadają. Następnie poinformował, że jeżeli tylko 

wpłyną jakiekolwiek informacje natychmiast powiadomi.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 



Następnie Wójt Gminy dopowiedział, iż dużo emocji wywołało oświetlenie uliczne, tak jak 

przedstawiono, zwiększamy udziały po stronie gminy. Po spotkaniu z przedstawicielem 

odpowiedzialnym za naszą gminę, który był w terenie i poinformował że wszystkie zadania 

zostały zaakceptowane i w okresie lipca, sierpnia zostaną Państwo poinformowani o 

konkretnych kwotach które będą. Przenoszone jest 96 tyś zł. natomiast sukcesywnie określone 

udziały będą zwiększone co do całości kwoty inwestycji o której była dyskusja na 

posiedzeniu komisji.  

Idąc dalej Radny Skotnik spytał o kwotę 1200 000 zł. z wolnych środków czyli połowę 

wolnych  środków mamy zagospodarowane.  

Skarbnik Gminy odpowiedziała, iż uruchamiane  jest przy tej uchwale z wolnych  środków 

376 886 zł.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/52/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska, które stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/53/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 



3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła iż Powiat Kępiński zamierza zrealizować na 

terenie Gminy Łęka Opatowska zadanie inwestycyjne pn. „ Modernizacja drogi powiatowej 

nr 5696P poprzez wykonanie nakładki bitumicznej długości około 1,7 km na odcinku Łęka 

Opatowska - Opatów ( wraz z łącznikiem DP Opatów z DK 11 )”. Modernizacja 

przedmiotowego odcinka drogi zostanie wykonana do wysokości posiadanych wspólnych 

środków finansowych przez Powiat i Gminę Łęka Opatowska. Remontowana droga stanowi 

ważny węzeł komunikacyjny na terenie gminy, a obecny stan techniczny drogi uniemożliwia 

bezpieczne z niej korzystanie. Modernizacja znacznie poprawi bezpieczeństwo osób z niej 

korzystających min. dojeżdżających do pracy i szkoły. 

 

W związku z powyższym, przekazanie dla Powiatu Kępińskiego dotacji na ww. cel staje się 

celowe i zasadne. 

 

Głos zabrał Radny Skotnik, który spytał czy druga połowa drogi będzie wykonana w 

przyszłym roku czy tak pozostanie połowa nie zrobiona? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż Pan Starosta będąc na posiedzeniu wspólnym komisji 

przedstawił stanowisko, iż znaczna część drogi będzie wykonana w tym roku a pozostała 

część w przyszłym roku. Jest to kwestia zapisów porozumienia, takowe były podpisywane w 

latach wcześniejszych.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/54/2019 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

W tym momencie o godz. 11.17 ogłoszono pięcio minutową przerwę. 

O godz. 11.24 wznowiono obrady.  

4) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Dolina Prosny na terenie województwa wielkopolskiego, 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił, iż temat w/w uchwały był szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji Planowania i budżetu oraz Gospodarczej w dniu 

10 kwietnia 2019 roku.  



Następnie głos zabrał  Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż projekt w/w uchwały jest bardzo ważny 

dla Gminy  Łęka Opatowska. Nie dotyczy on tylko i wyłącznie decyzji związanych z rokiem 

2019 ale i uwarunkowaniami związanymi z możliwościami daleko rozumianego rozwoju 

gminy, które są w krajobrazie chronionym Dolina Rzeki Prosny, Obszar Chronionego 

Krajobrazu Dolina Prosny obejmuje swoim zasięgiem tereny gmin wzdłuż koryta rzeki Prosny 

Brzeziny, Doruchów, Grabów nad Prosną, Godziesze Wielkie, Kraszewice, Łęka Opatowska, 

Nowe Skalmierzyce i Sieroszewice. Następnie Wójt Gminy poprosił o pozytywne 

zaopiniowanie w/w projektu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/55/2019 w sprawie uzgodnienia 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Dolina Prosny na terenie województwa wielkopolskiego, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

5) regulaminu utrzymania porządku i czystości w Gminie Łęka Opatowska, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

-  Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż zgodnie z art. 4 ust. 2 ustawy z dnia 13 września 1996r. 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach rada gminy zobowiązana jest uchwalić regulamin 

utrzymania i porządku stanowiący akt prawa miejscowego. 

Treść regulaminu, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały, uwzględnia zapisy 

rozporządzenia z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowego sposobu selektywnego 

zbierania wybranych frakcji odpadów i rozporządzenia z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 

zmiany rozporządzenia w sprawie szczegółowego sposobu selektywnego zbierania wybranych 

frakcji odpadów. Regulamin określa w szczególności nowe wymagania w zakresie 

prowadzenia selektywnego zbierania i odbierania odpadów komunalnych od 1 stycznia 2020 

roku. 

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady zabrał głos, i podkreślił, iż zadał na komisji pytanie czy 

mieszkańcy prowadzące gospodarstwo czteroosobowe mogą mieć większy pojemnik na 

odpady niż 120 l?  

 

Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Tomasz  

Jerczyński, odpowiedział, iż po dyskusji ustalono, że można wystawiać bez ograniczeń. 

Następnie dopowiedział, iż projekt w/w uchwały był wcześniej pozytywnie zaopiniowany.  

 

Idąc dalej,  głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż bez tej uchwały nie można ogłosić 

przetargu. 

 



Następnie poprosił Państwa Sołtysów o poinformowanie mieszkańców o dostosowanie  do 

nowych zasad odbioru śmieci po 1 lipca.  

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/56/2019 w sprawie regulaminu 

utrzymania porządku i czystości w Gminie Łęka Opatowska, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

6) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łęka Opatowska na 

dofinansowanie wymiany pozaklasowych źródeł ogrzewania na źródła ekologiczne. 

 

Głos zabrał podinspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych – M. Sarnowski, który 

wyjaśnił, iż zgodnie z art. 403 ust. 4 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony 

środowiska finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej, o którym mowa w ust. 1 i 

2, może polegać na udzielaniu dotacji celowej w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 27 

sierpnia 2009 r. o finansach publicznych z budżetu gminy lub budżetu powiatu na finansowanie 

lub dofinansowanie kosztów inwestycji podmiotów niezaliczonych do sektora finansów 

publicznych, w szczególności: osób fizycznych, wspólnot mieszkaniowych, osób prawnych, 

d)przedsiębiorców. 

Art. 403 ust. 5 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska stanowi, że zasady 

udzielania dotacji celowej, o której mowa w ust. 4, obejmujące w szczególności kryteria 

wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz tryb postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposób jej rozliczania określa odpowiednio rada gminy albo rada powiatu 

w drodze uchwały, Niniejszy projekt uchwały określa zasady udzielania dotacji celowej, w 

szczególności kryteria wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz tryb 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania. 

Z uwagi na fakt, że w określonych przypadkach udzielana dotacja celowa może stanowić 

pomoc de minimis przed przedłożeniem projektu uchwały Radzie Gminy Łęka Opatowska 

został on zgłoszony do Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz do Ministra 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi – zgodnie z art. 7 ust. 3 i 3a ustawy z dnia 30 kwietnia 2004 r. o 

postępowaniu w sprawach dotyczących pomocy publicznej. Prezes UOKiK nie zgłosił 

zastrzeżeń do projektu przedmiotowej uchwały, natomiast Minister Rolnictwa w ustawowym 

terminie nie zajął w niniejszej sprawie stanowiska co jest jednoznaczne z brakiem zastrzeżeń. 

Realizacja niniejszej uchwały przyczyni się do poprawy jakości powietrza na terenie gminy 

Łęka Opatowska. Stanowić ona będzie również narzędzie wspierające mieszkańców gminy w 

realizacji obowiązków wynikających z uchwały nr XXXIX/941/17 Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia na obszarze 

województwa wielkopolskiego, ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w 

których następuje spalanie paliw. 

 



Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż kwestia zakupów pieców nastąpi 

dopiero po podpisaniu stosownej umowy.  

 

Idąc dalej podinspektor M. Sarnowski podkreślił, iż jest to projekt dla osób które wymieniają 

stare piece. 

 

Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który spytał czy piec 10 letni można wymienić? 

 

Idąc dalej Podinspektor – M. Sarnowski odpowiedział, iż nie liczy się wiek pieca tylko klasa 

pieca.  

 

Następnie Przewodniczący Rady podkreślił iż, ustalono pulę środków na ten projekt w kwocie 

100 tyś. zł.  

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/57/2019 w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łęka Opatowska na dofinansowanie 

wymiany pozaklasowych źródeł ogrzewania na źródła ekologiczne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Wielgoś, który odczytał pismo od Zarządu OSP w Opatowie 

– podziękowanie za udzielone wsparcie finansowe do zakupu sprzętu strażackiego – zestawu 

hydraulicznego.   

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Sroka, który poprosił o zamontowanie na skrzyżowaniu ulicy 

Prostej z Krótką słupka informacyjnego dotyczącego nazwy ulicy a następnie spytał odnośnie 

remontu nawierzchni boiska w Łęce Opatowskiej. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż jeśli chodzi o słupek z nazwą ulicy sprawa jest do załatwienia, 

również myśli  o oznaczeniu posesji oddalonych od drogi głównej. 

 



W kwestii boiska  odpowiedział, iż ma ustną deklarację Prezesa LKS Zawisza Łęka 

Opatowska o kwocie 15 tyś. zł., którą Zarząd jest w stanie dołożyć. W kwestii modernizacji 

całości dot. terenu wokół boiska, trybun, boksów jak i modernizacji płyty to z funduszu 

sołeckiego jest niespełna 170 tyś. zł. Na tą chwilę z funduszu sołeckiego jest zaplanowane 

zakup trybun i będzie to miało miejsce w miesiącu maju. Odnośnie całości modernizacji 

boiska i samej płyty jeszcze raz po świętach Wielkanocnych będzie trzeba się spotkać 

ponieważ, żeby zrobić to w jednym wymiarze to jest za duży koszt i taką kwotą nie 

dysponujemy trzeba podjąć wspólnie decyzje które będą do zaakceptowania po obu stronach. 

 

Następnie głos zabrał Radny Sroka, który podziękował za odpowiedź Wójtowi Gminy a 

następnie spytał odnośnie światłowodu i problemów na ulicy Prostej w Łęce Opatowskiej. 

Czy ta inwestycja od Firmy INEA  została już odebrana? oraz dlaczego światłowód został 

puszczony rowem. Jak mieszkańcy chcieli robić wjazd na posesję wtedy musiały być 

przepusty, teraz INEA kopie rowami światłowody i tak może zostać, jest to niezrozumiałe.     

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który spytał odnośnie Firmy INEA czy ktoś odbiera 

wykonaną i zakończoną pracę po tej firmie bo w Siemianicach jest podobna sytuacja jest 

rozkopane i bałagan.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, odnośnie projektowania sieci szerokopasmowej to gmina tego nie 

projektuje, nie ma na to wielkiego wpływu,  tym zajmują się firmy współpracujące z Firmą 

INEA. Gmina opiniuje i w pewnym sensie pilotuje kwestie odbioru. Tak jak Państwo 

zgłaszają jest wiele miejsc nieuprzątniętych tj. przy Kościele w Łęce Opatowskiej i wiele 

innych. Jeśli określone prace zostaną zakończone i będzie zgłoszenie o gotowości odbioru to 

Państwa Radnych poinformuje i nie będzie to podpisywane z automatu. Jeśli będzie potrzeba 

to zaprosimy do urzędu przedstawiciela firmy i skonsultujemy wszelkie kwestie.  

 

Radny Sroka odpowiedział, iż do końca nie zgadza się wypowiedzią, ponieważ jak ktoś 

zaprojektował inwestycję w rowie przy drodze gminnej co jest własnością gminy to nie może 

projektować bez zgody właściciela ktoś musiał wiedzieć o tym, że ten kabel idzie rowem. 

Można było przerzucić to na drugą stronę gdzie spad jest na lewo i nic by się nie działo. 

Odnośnie bałaganu i kupki ziemi przy kościele w Łęce Opatowskiej uprzątnęli to pracownicy 

Firmy GORTEX.  

 

 Wójt Gminy odpowiedział, iż można by polemizować w tej sprawie, którą stroną mogło to 

biec. W kwestii tego jak to jest realizowane to po pierwsze są na pewno pewne 

uwarunkowania czy tam np. nie idą inne media czy inne nitki  a po drugie nadrzędna kwestia 

celu publicznego i realizacji tego dla określonej grupy mieszkańców powoduje że czasami 

bierze to górę i wtedy pewne uwarunkowania i decyzje na dole są tylko i wyłącznie 

akceptowalne odgórnie a polemika pójdzie na drugi plan bo instytucje zrobią w tym wymiarze 

tak jak potrzebują. 

 

Idąc dalej Radny Bartosik spytał odnośnie wcześniej zgłaszanych luster przy ulicy Wrzosowej 

i Akacjowej  oraz o znak cmentarz jadąc od ulicy Akacjowej ? 

 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska -  Tomasz  Jerczyński, Odnośnie luster do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna 

odpowiedź od Powiatowego Zarządu Dróg w Kępnie. W kwestii oznaczenia cmentarza jest 

znak na ulicy Rakowskiej z Łąkową. Odnośnie Akacjowej nie było zgłaszane. Temat będzie 

załatwiony.  



 

Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który spytał o termin prac porządkowych po 

zrealizowanej kanalizacji w Mariance Siemieńskiej tj. rowy, przepusty, asfalt. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, to samo dotyczy obecnie miejscowości Raków. Jest to kwestia 

umów, które nas wiążą z tą firmą, która wykonuje kanalizację gdzie termin zamyka się w 

miesiącu wrześniu. Na najbliższym posiedzeniu komisji udzielę odpowiedzi. Myślę, iż te prace 

porządkowe będą wykonane pod koniec okresu wakacyjnego.  

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady przypomniał o terminie składania oświadczeń majątkowych 

oraz spytał Wójta Gminy o spotkanie z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad oraz 

o termin ogłoszenia przetargu na wykonanie ścieżki pieszo- rowerowej Granice – Szalonka. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż po spotkaniu z Panem Dyrektorem Mrugałą odpowiedzialnego 

za rejon przekazał iż, w najbliższych dniach do dwóch tygodni będzie ogłoszony przetarg na 

budowę ścieżki pieszo rowerowej Granice – Szalonka oraz obiecał, że przyjedzie i 

porozmawiamy o kolejnej ścieżce od strony Piasek do samego Trzebienia a także o miejscu 

wjazdu na ulicę Bolesławiecką.  

 

Idąc dalej Wójt Gminy zaprosił wszystkich na akademię związaną z dniem 3 maja w Zespole 

Szkół Podstawowych w Łęce Opatowskiej w dniu 26.04.2019 r. o godz. 11.00 a następnie 

zaprosił na obchody 3 maja w poszczególnych miejscowościach gdzie będą składane wspólnie 

wiązanki i znicze jak również na uroczystą mszę św. w intencji ojczyzny jak i strażaków z 

terenu gminy.  

 

Następnie podziękował współpracownikom zwłaszcza tym, którzy odpowiadają za kwestie 

złożonych wniosków i odwołań tj. w przypadku sali widowiskowej oraz za wszelką pomoc  

w pozyskiwaniu środków zewnętrznych.  

 

9. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 

zrealizowanego porządku obrad o  godz.12.11  zamknął obrady VIII sesji Rady Gminy. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński 
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